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Szanowni Państwo,  
 
 
Zakończony rok 2015 był ostatnim rokiem podporządkowanym zakończeniu realizacji prac badawczych i rozwojowych podjętych 
przez Spółkę na przestrzeni ostatnich 5 lat. Był to jednocześnie rok bardzo trudny – z uwagi na rosnące koszty obsługi 
realizowanych badań przy ograniczonej skali sprzedaży, Spółka zmuszona była w istotny sposób zmniejszyć stan posiadanych 
aktywów oraz ograniczyć działania zmierzające do pozyskiwania dalszych środków na badania i rozwój.  
 
Osiągnięte rezultaty badawcze zakończonych projektów predysponują Spółkę do szeroko zakrojonych wdrożeń w dziedzinie 
biotechnologii, suplementacji, energetyki i chemii przemysłowej. Rezultaty projektu związanego z poszukiwaniem preparatu na 
ograniczenie powikłań syndromu stopy cukrzycowej, pozwalają na otwarcie spółki na niedostępną do tej pory branżę, jaką jest 
farmacja. Skala przedmiotowych wdrożeń zależeć będzie jednak przede wszystkim od możliwości pozyskania środków na ten 
cel, zarówno poprzez alianse strategiczne z partnerami branżowymi jak i działania własne. Trudno wykluczyć, iż w celu realizacji 
tak opisanej strategii, Zarząd nie będzie zmuszony do wystąpienia do WZ z wnioskiem o zgodę na nową emisje akcji, środki z 
której pozwoliłyby na przeprowadzenie faz wdrożeniowych, wejście na rynek oraz ekspansję marketingową. Nie można także 
wyeliminować scenariusza, w którym Spółka dokona sprzedaży całości lub części wyniki prac badawczych niektórych projektów, 
aby pozyskane środki reinwestować w rozwój projektów pozostałych.  
Mając nadzieję na to, iż wysiłek finansowy Spółki podjęty w ostatnich latach zaowocuje długoterminowym rozwojem 
wielobranżowym, wynagradzając ostatecznie cierpliwość Akcjonariuszy,  
 
 
 
Pozostaję z poważaniem,  
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